
 

 

 
   

 
Spørgsmål om institution Guldberg-Hudegården 

 

Kære Rasmus 

På baggrund af en henvendelse har du den 21. september 2024 stillet 
følgende spørgsmål til forvaltningen om institution Guldberg-
Hudegården: 

1. Hvilke garantier kan vi give for, at der kan findes en plads til børn 

fra Guldberg-Hudegården om at få en plads lokalt på Nørrebro? 

Kan vi fx træffe beslutning om at give dem en plads på mosaikken, 

som har ledige stuer nu her. Hvor børn og pædagoger fra 

Guldberg-Hudegården kunne vandre sammen over i fælles flok 

allerede nu med rimeligt kort varsel. 

2. Kan vi træffe en konkret beslutning i udvalget om konkrete 

løsninger? Sådan at vi ikke beslutter automatiske forlommer til 

alle, men laver konkret lokale løsninger. 

3. Og kan vi også sætte en mere klar kommunikation op? Ligesom de 

andre institutioner er de ved at gå til grunde i uvished. 

 

Besvarelse 

Ad1 - Hvilke garantier kan vi give for, at der kan findes en plads til børn fra 

Guldberg-Hudegården om at få en plads lokalt på Nørrebro? Kan vi fx 

træffe beslutning om at give dem en plads på mosaikken, som har ledige 

stuer nu her. Hvor børn og pædagoger fra Guldberg-Hudegården kunne 

vandre sammen over i fælles flok allerede nu med rimeligt kort varsel. 
 
Det er aftalt, at alle indmeldte børn, der ikke skal starte i KKFO pr. maj 
2025, tilbydes en samlet overflytning til Cismofytten til foråret. 
Overflytningen sker i foråret, da alle børn dermed kan fortsætte 
sammen, indtil de ældste skifter til KKFO. Institutionen ligger 650 meter 
fra Guldberg-Hudegården. Cismofytten er valgt frem for Mosaikken, da 
den ligger tættere på Guldberg-Hudegården. 
 
Personalet vil ikke følge med, da Guldberg-Hudegården er en 
selvejende institution, hvorfor personalet ikke bare kan overføres. 
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Ad2 - Kan vi træffe en konkret beslutning i udvalget om konkrete 

løsninger? Sådan at vi ikke beslutter automatiske forlommer til alle, men 

laver konkret lokale løsninger. 
 
Forvaltningen laver allerede konkrete løsninger for samlede 
overflytninger for alle institutioner, der er besluttet lukket. Der udestår 
udmelding til Himmelrummet på Østerbro og Lille Ingolf på Amager, 
som udmeldes inden for den kommende uge til forældre og personale. 
I Lille Ingolf på Følfodsvej (indstilling behandles på Børne- og 
Ungdomsudvalgsmøde den 9. oktober 2024) tilbydes forældrene plads 
inden for klyngen, og i Himmelrummet er der dialog om en mulig 
løsning i nærområdet, som institutionen selv har foreslået. Her mangler 
de sidste ting lige at falde på plads, inden der kan udmeldes en konkret 
plan.  
 
 
Ad3 - Og kan vi også sætte en mere klar kommunikation op? Ligesom de 

andre institutioner er de ved at gå til grunde i uvished. 
 
Det er udmeldt til institutionslederen i Guldberg- Hudegården, at der 
kan tilbydes en samlet løsning i Cismofytten til foråret. For de to øvrige 
institutioner, hvor der udestår en løsning, er forvaltningen i tæt dialog 
om de kommende løsninger. 
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